

會務報告 Announcements 08-22-2021

1. 原定于本主日（8月22日）下午舉行的教會野餐會，鑒於疫情的不確定因素已決定取消。

The church picnic originally planned to be held on this Sunday (8/22) has been cancelled due to the uncertainty of the pandemic.

2. 關於是否將從9月份重開實體聚會，長執同工會已於昨日（8月21日）做出決定。

The ED board has made a decision yesterday (8/21) on whether MGC is going to resume the in-person Sunday service starting from September.

會務報告 Announcements 08-22-2021

3. 幸福小組2.0的事工分別于本週六（8月28日）上午和主日（8月29日）下午開始兩班的課程。願主大大賜福這次為期八週的全教會的傳福音事工。詳情請見單張。

Two classes of Happiness Group Ministry 2.0 start on Saturday (8/28) morning and Sunday (8/29) afternoon respectively. May the Lord richly bless the 8-week evangelism ministry of the whole church. Please see the promotion flyer for more details.

會務報告 Announcements 08-22-2021

嘟! 嘟! 嘟! 幸福列車 2.0 要出發囉!

邀請您一起穿越高山低谷, 共享人生風景, 開往真幸福。

A 班車 8/28 ~ 10/16/2021

每週六上午九點半到十點半 (美東時間)

B 班車 8/29 ~ 10/17/2021

每週日下午三點半到四點半 (美東時間)

**** 您可選擇免費搭乘兩班次中的一個列車 ****



Zoom ID: 283 390 5153 Passcode: 392766

馬利蘭福音教會 <http://MarylandGospelChurch.org/>

聯絡 幸福列車長: Happiness@MarylandGospelChurch.org 電話: (240) 292-9245



會務報告 Announcements 08-22-2021

4. 本週 “2-1-1 讀經計劃”：背誦經文是彼得前書 1：3 “願頌讚歸與我們主耶穌基督的父神！他曾照自己的大憐憫，藉耶穌基督從死裡復活，重生了我們，叫我們有活潑的盼望，”每日閱讀經文是以西結書30-34章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: Bible memory verse is 1 Peter 1:3 “Praise be to the God and Father of our Lord Jesus Christ! In his great mercy he has given us new birth into a living hope through the resurrection of Jesus Christ from the dead,” Bible reading: Ezekiel 30-34.